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Vragen van het lid Berndsen (D66) aan de minister van Veiligheid over de 
beslissing van de rechter dat het dienstwapen van de politie opnieuw moet 
worden aanbesteed (ingezonden 27 januari 2012). 

Vraag 1
Waarom heeft u niet meteen nadat u de overeenkomst met SIG-Sauer had 
beeindigd voor een snelle en zorgvuldige aanbestedingsprocedure heeft 
gekozen? 

Vraag 2
Hoe groot acht u de schade (vertraging en extra kosten) nu het nieuwe 
dienstwapen niet op korte termijn beschikbaar komt voor de politie? 

Vraag 3
Op welke wijze bent u voornemens om de extra kosten voor onderhoud 
budgettair te ondervangen? 

Vraag 4
Op welke wijze garandeert u dat de veiligheid van agenten op straat niet in 
het geding komt door de verouderde dienstwapens? 

Vraag 5
Zijn er op dit moment nog wel voldoende werkende Walthers P5 en Glocks 
17 dienstwapens voor de politie beschikbaar? Indien onvoldoende dienstwa-
pens beschikbaar zijn, hoeveel dienstwapens komt de politie te kort en hoe 
wordt deze tekortkoming gedurende de aanbestedingsprocedure ondervan-
gen? 

Vraag 6
Binnen hoeveel maanden verwacht u de nieuwe aanbestedingsprocedure 
uiterlijk te hebben afgerond? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Kooiman (SP), ingezonden 25 januari 2012 (vraagnummer 2012Z01194) en 
van Kuiken en Eijsink (beiden PvdA) ingezonden 26 januari 2012 (vraagnum-
mer 2012Z01303).
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